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Transportudvalget har i brev af 13. september 2021 stillet mig føl-

gende spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V). 

Spørgsmål nr. 769: 

Hvilke initiativer agter ministeren at tage for at styrke 

regulariteten på Svendborgbanen? 

Svar: 

Transportministeriet følger løbende op på Arrivas opfyldelse af 

kontraktkravene, og Arriva ifalder bod, hvis de ikke lever op til kra-

vene. Jeg henviser i den sammenhæng til mit svar på TRU-spørgs-

mål nr. 768 (alm. del). 

Jeg har givet de aktuelle udfordringer inviteret forligskredsen bag 

udbuddet af togtrafikken i Midt- og Vestjylland samt på Svend-

borgbanen til et møde, hvor Arriva vil redegøre for situationen, og 

hvor ordførerne vil kunne stille spørgsmål direkte til Arriva. 

Samtidig har jeg bedt Arriva indkalde Svendborgbanen-task forcen 

samt repræsentanter for pendlerne på strækningen til et møde med 

det formål at opnå en fælles forståelse af situationen og udsigterne 

til forbedring. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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